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 Or.0002.5.2020 

 

 

 

Protokół Nr XVIII/20 

z XVIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 23 października 2020 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1126. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 12 radnych. 

  

Radni obecni na XVIII Sesji: 

 

1. Buśko Leon, 

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej             nieobecny,                           

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,            

11. Tomasik Urszula                nieobecna, 

12. Urbańska Stanisława          nieobecna, 

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza, Skarbnik Gminy, Sekretarza 

Gminy oraz pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 12 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 

 

 

Przewodniczący poinformował, że zanim przejdziemy do kolejnego punktu obrad, zostaną wręczone 
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nagrody zwycięzcom w ramach Miniturnieju sołectw. Poproszono laureatów o podejście bliżej, a 

następnie wręczono nagrody i złożono gratulacje rodzicom laureatów. 

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w 

Drohiczynie: 

 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4) Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5) Przedstawienie sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze 2020 r. 

6) Informacja z działalności jednostek organizacyjnych: MGOPS, ŚDS, MGOK, MGBP, GZGK i 

BOS za I półrocze 2020 r. 

7) Ocena sytuacji ekonomicznej szkół i przedszkoli na terenie Gminy Drohiczyn. 

8) Przedstawienie przez Burmistrza Drohiczyna oraz Przewodniczącego RM informacji dotyczącej 

złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych gminy i pracowników samorządowych za 

2019 r. 

9) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na rok 2020, 

b) przyjęcia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Drohiczynie, 

c) uchwalenia Gminnego Programu Ochrony Środowiska na lata 2020 – 2026, 

d) przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą „SOWA II – Społeczność, Organizowanie, 

Współdziałanie, Angażowanie”, 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

10) Wolne wnioski. 

11) Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 12 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonym protokole z XVII Sesji Rady Miejskiej przy 

stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołu. 
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Rada nie wniosła uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 12 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XVII Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 
 

Ad. 4.  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w 

celu omówienia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie.  

 

Burmistrz odczytał oraz omówił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej  w okresie od 

26.08.2020 r. do 18.10.2020 r. zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Z pytaniem zwrócił się radny Daniluk: kto podjął ustawę, w której jest zapis, że trawa jest odpadem? 

Czy radni mogą jakoś to rozwiązać? Zdaniem radnego Daniluka, należy zakupić kompostownik, a 

nie wyrzucać do pojemników na odpady komunalne. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, że ustawę podejmuje parlament, a my musimy się do tego 

ustosunkować. Potwierdza przedstawione przez radnego rozwiązanie, czyli kompostownik, dlatego 

musimy zachęcać mieszkańców Gminy, aby za pomocą kompostownika rozwiązywać tego typu 

problemy. 

Następnie po raz kolejny Burmistrz zwrócił się z apelem do mieszkańców, aby segregować śmieci. 

 

Radna Pogorzelska zaproponowała, aby po raz kolejny rozdać mieszkańcom informację, jak 

właściwie segregować śmieci. 

Burmistrz powiedział, że zostanie niedługo ustalony Regulamin i wtedy takie informacje ponownie 

trafią do mieszkańców. 

 

Następnie Burmistrz powiedział o śmieciarce, że jest już stara, często się psuje, wymaga wielu 

kosztownych napraw, więc liczą się, że nieunikniony będzie zakup nowej, na zasadzie leasingu, gdzie 

koszt miesięcznych opłat będzie sięgał 10-11 000,00 zł 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował 

Burmistrzowi za zabranie głosu. 

 

 

Ad. 5. 

 

Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji w dn, 22.10.2020 r. Skarbnik 

Gminy, p. A. Chrzanowską-Laszuk, szczegółowo omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za I-

wsze półrocze 2020 r. (zał. nr 3). 

Skarbnik poinformowała dodatkowo o uzyskanej pozytywnej opinii z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, za wykonanie budżetu za I-wsze półrocze 2020 r. 

Przewodniczący zapytał p. Skarbnik, czy obecna sytuacja w kraju, wpłynęła na budżet Gminy 

Drohiczyn? 

Skarbnik odpowiedziała, że nie. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdania? 
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Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował p. Skarbnik za zabranie głosu. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdania za I-wsze półrocze Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej (zał. nr 4), Środowiskowego Domu Samopomocy w Putkowicach Nadolnych 

(zał. nr 5), Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury (zał. nr 6), Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej 

(zał. nr 7), Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej (zał. nr 8) oraz Biura Obsługi Szkół w 

Drohiczynie (zał. nr 9), zostały szczegółowo omówione przez Kierowników i Dyrektorów jednostek, 

na wspólnym posiedzeniu komisji w dn. 22.10.2020 r. W dniu dzisiejszym przedstawiciele jednostek 

zostali zwolnieni z obowiązku obecności na posiedzeniu Sesji. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do sprawozdań? 

Pytań nie było. 

 

Ad. 7. 

 

Przewodniczący poinformował, że informacja na temat „Oceny sytuacji ekonomicznej szkół i 

przedszkoli na terenie Gminy Drohiczyn” została przestawiona i omówiona na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dn.22.10.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego (zał. nr 10). 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do przedstawionej informacji? 

Pytań nie było. 

 

Ad.8. 

 

Burmistrz i Przewodniczący przedstawili wyniki analizy oświadczeń majątkowych, złożonych przez 

pracowników zobligowanych do złożenia oświadczenia oraz Radnych Gminy. 

Analiza oświadczeń pracowników wykazała nieprawidłowości w oświadczeniu u p. R. 

Konobrockiego i p. B. Chrząstowskiej, jednak nie podjęto dodatkowych działań. 

Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Gminy, nie wykazała nieprawidłowości. 

 

Ad.9.  

 

a) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 rok została 

przedstawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.22.10.2020 r. przez Skarbnik 

Gminy, p. A. Chrzanowską-Laszuk (zał. nr 11). 

Pani Skarbnik dodała jeszcze, że nastąpiła zmiana w uchwale w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu i ma to odzwierciedlenie w zmianach w budżecie. Zmiana, o 

której mowa nastąpiła po przetargu. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XVIII/134/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 23 października 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 
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r. jednogłośnie. 

 

b) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu Targowiska Miejskiego 

w Drohiczynie, została przedstawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dn.22.10.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego (zał. nr 12). 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XVIII/135/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 23 października 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu Targowiska 

Miejskiego w Drohiczynie jednogłośnie. 

 

c) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Ochrony 

Środowiska na lata 2020-2026, została przedstawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dn.22.10.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego (zał. nr 13). 

 

Przewodniczący powiedział o polepszeniu powietrza, czy nasza Gmina może pomóc w wymianie 

systemów grzewczych? 

Burmistrz odpowiedział, że w projekcie dotyczącym fotowoltaiki na terenach wiejskich, zostaliśmy 

wezwani do uzupełnień. 

W projekcie dotyczącym terenów miejskich, jeszcze nie zostaliśmy wezwani do uzupełnień. 

Powiedział, że w ciągu miesiąca powinno się coś wyjaśnić. 

Następnie nakreślił temat fotowoltaiki, o gromadzeniu prądu i jak to ogólnie wygląda. 

Radny Żero powiedział, że skorzystał z programu „Czyste powietrze” i jest bardzo zadowolony – 

poleca. 

  

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są jeszcze pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XVIII/136/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 23 października 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Ochrony Środowiska na lata 2020-2026 jednogłośnie. 
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d)  

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji programu „SOWA II – 

Społeczność, Organizowanie, Współdziałanie, Angażowanie”, została przestawiona i omówiona na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dn.22.10.2020 r. przez Kierownik MGOPS, p. B. Chrząstowską 

(zał. nr 14). 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XVIII/137/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 23 października 2020 r. w sprawie przyjęcia do realizacji projektu 

pod nazwą „SOWA II – Społeczność, Organizowanie, Współdziałanie, Angażowanie” jednogłośnie. 

 

e) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dn.22.10.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego (zał. nr 15). 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XVIII/138/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 23 października 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu jednogłośnie. 

 

Ad.  10. 

 

Wolne wnioski – nie było. 

 

Ad. 11.   

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1126 zamknięcia XVIII Sesji 

Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

      Protokołowała:                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

     Marta Nielipińska                                                                     mgr inż. Marian Rogowiec                                                                                     


